
Sent: Saturday, July 9, 2022 8:40 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject:  

 

Уважаеми служители на столичната голяма община, 

  

Остро възразявам срещу почасовите билети.Без каквото  и да било 

съмнение те ще доведат или до фалита на компанията или до огромно 

дофинансиране. 

По новата схема за две или три пътувания ще се плаща по един и 

шейсет,което ще намали приходите на компанията с около петдесет 

процента. Ето как общината ще трябва да извади огромни пари,за да 

дофинансира транспорта. 

Няма абсолютно никакво значение,че аз,както и  мнозина други,не ползвам 

услугите на градския транспорт. Тъй или иначе всичко е пределно ясно – 

един пие,а друг плаща. 

С уважение: Мартина Волева 
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